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Gradonačelnik Pule Filip Zoričić upriličio je prijem za odbojkašice Pule i trenere Teu Mavrić i

Gorana Jovanovića koji su, na kvalifikacijskom turniru u Zagrebu 9. svibnja 2022. godine, izborili

Prvu hrvatsku odbojkašku ligu.

Na kvalifikacijama u Zagrebu u prvoj utakmici pobijedile su Odbojkaški klub Brda iz Split, a u

drugoj Ženski odbojkaški klub Vinkovci.

„Nakon prve dvije utakmice znali smo da smo sigurni za ulazak u ligu više. Posebno smo

ponosni jer naše igračice čine juniorke, kadetkinje i mlađe kadetkinje, a naše organizatorice igre

(tehničarke) su  osmi razred, još uvijek mlađe kadetkinje i teret koji su podnijele na ovom turniru

je velik. Fokusirani smo na rad sa mlađim dobnim uzrastima i smatramo da je to jedini ključ

uspjeha. Rad s mlađim kategorijama, stalna ulaganja u trenerske edukacije i kreiranje održivog

sustava je postavljen kao ključni cilj. Nakon godine stanke radi pandemije koronavirusa danas s

ponosom možemo reći da smo se posložili i uz mnogo truda izborili ulazak u 1. Hrvatsku

odbojkašku ligu", rekla je trenerica Mavrić.

Čestitavši na odličnom rezultatu i novim izazovima, obavezama i odgovornostima gradonačelnik

Zoričić rekao je kako je u našem gradu 2022. „jedna dobra sportska godina", izdvojivši, uz

odbojkašice, košarkaše Stoje, futsal ekipu i druge uspješne klubove.

„Vi ste naša, pulska djeca, talentirani ste i volite svoj grad te su i rezultati su vidljivi. Znam da

vam sigurno nije lako, škola, treninzi, puno je tu odricanja, ali vidljivo je koliko u to unosite žara.

Vaša je priča jedna od ljepših u ovoj godini. Vi mladi možete mijenjati svijet. A na nama je da što

više sportskog prostora osposobimo da klubovi imaju više prostora za rad i bolje uvjete",

poručio je gradonačelnik Zoričić.

Trener Goran Jovanović dodao je kako mu je drago što dijele iste poglede na sport i važnost

bavljenja sportom kao i na odgoj mladih.

„Odbojkašice stvarno daju sve od sebe i imaju jasno definiranje ciljeve, znaju kojim putem

trebaju ići i što je red, rad i disciplina te što sve stoji iza kvalitetnog rada. Drago mi je da nakon

dvije godine mukotrpnog rada napokon dolazi sve na naplatu i bit će im to dobra škola da se

kvalitetan trud i rad doista isplate i daju rezultate", rekao je trener Jovanović.

Mlađe kadetkinje izborile su odlazak na Državno prvenstvo u Zadru koje se održavalo od 28.

travnja do 1. svibnja 2022. na kojem su osvojile šesto mjesto uz bok najvećim hrvatskim

odbojkaškim klubovima. Juniorke su u siječnju izborile završnicu Državnog prvenstva i osvojile

šesto mjesto, kadetkinje po planu krajem mjeseca imaju Državno prvenstvo ukoliko izbore

završnicu kroz sljedeća dva vikenda.

„Na državnom nivou vraćamo se na scenu i drago nam je jer imamo veliku podršku od

odbojkaških trenera i klubova diljem Hrvatske i šire. Kroz dobru igru želimo promovirati svoj

Grad i Županiju u što boljem svijetlu", poručili su iz Odbojkaškog kluba Pula.

U ovoj sezoni imaju više od 150 novih članica što je najbolji pokazatelj daljnjeg rasta i razvoja

Kluba. (iPress)
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